

Department of Pediatric
Hematology-Oncology
Hadassah Hebrew University
Medical Center
Kiryat Hadassah
P.O.B. 12000
Jerusalem 91120 Israel
Telephone –972-2-6777408
fax –972-2-6777833



– המחלקה להמטולוגיה
אונקולוגיה ילדים
המרכז הרפואי
הדסה והאוניברסיטה
העברית
קרית הדסה
תא דואר 12000
ירושלים 91120
טלפון (02) 6777408
פקסימיליה – 02-6777833

Medical Summary – Ivan Kolchenko Passport #3400146 November 10, 2010

Ivan Kolchenko is a 10 year-old boy was referred to the Pediatric Hematology/Oncology Department at Hadassah for treatment of metastatic Ewing sarcoma.

His past medical history is unremarkable.

HPI: Ivan presented in July 2010 with fever, constipation and sacral pain. Imaging studies done in October 2010 revealed a pre-sacral mass with bony destruction and multiple bilateral pulmonary nodules. The family came to Hadassah for a consultation.

A CT guided biopsy showed Ewing sarcoma positive for t(11;22).

Echocardiography showed normal cardiac function.

Ivan will be treated according to the Memorial-Sloane Kettering P6 protocol (7 alternating courses of Vincristine-Doxorubicin-Cyclophosphamide and VP-16-ifosfamide). After the 3rd cycle he will undergo re-evaluation concerning tumor response and local control – surgery versus radiation.

Metastatic Ewing sarcoma can be cured in 10-30% of patients and we believe this is the necessary course of action.

We will be happy to provide additional information if necessary.

Michael Weintraub, MD

Director, Pediatric Hematology-Oncology

Tel: Day time office number: 972-2-6777408 Night - 972-2-6779195

E-mail - michaelw@hadassah.org.il

Department of Pediatric
Hematology-Oncology
Hadassah Hebrew University
Medical Center
Kiryat Hadassah
P.O.B. 12000
Jerusalem 91120 Israel
Telephone –972-2-6777408
fax –972-2-6777833



– המחלקה להמטולוגיה
אונקולוגיה ילדים
המרכז הרפואי
הדסה והאוניברסיטה
העברית
קרית הדסה
תא דואר 12000
ירושלים 91120
טלפון (02) 6777408
פקסימיליה – 02-6777833

Медицинская информация - Иван паспорта Колченко # 3400146 10 ноября
2010

Иван Колченко является 10-летний мальчик был передан детской гематологии / онкологии Отдел Хадасса для лечения метастатического саркома Юинга.

Его история болезни является ничем не примечательный.

ИНН: Иван представлен в июле 2010 года с лихорадкой, запор и сакральное боли. Отображение исследований, проведенных в октябре 2010 года показало, предварительно сакрального массы с костным уничтожением и несколько двусторонних легочных узлов. Семья переехала в Хадасса для консультаций.

Управляемая биопсия КТ показала Юинга саркома положительный для Т (11; 22).

Эхокардиография показала нормальной сердечной функции.

Иван будет лечиться в соответствии с Мемориал Слоан Кеттеринг-Р6 протокол (7 переменных курсов Винкристин-доксорубицин-циклофосфамид и В. П.-16-ифосфамида). После 3^{-ьего} цикла он перенесет переоценку относительно канцерогенного эффекта и местного контроля - операции или облучения.

Метастатическую саркому Юинга можно вылечить в 10-30% пациентов, и мы считаем, что это необходимый курс действий.

Мы будем рады предоставить дополнительную информацию, если это необходимо.

Михаил Вайнтрауб, MD
Директор детской гематологии, онкологии
Тел: Дневной номер офиса: 972-2-6777408 Ночью - 972-2-6779195
Электронная почта - michaelw@hadassah.org.il